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Abstract (en)
The air conditioning evaporator includes a stack of longitudinally aligned cases (1). There are two manifold casings (16,17) mutually juxtaposed
in the lateral direction each formed from inlet or outlet chambers belonging respectively to different cases. The manifolds are subdivided into three
connecting pipes (12-15). Refrigerant is injected into an upstream conduit (12) formed by a subassembly of cases (1) through a longitudinal pipe
(22) which passes through one end face (5) of the evaporator and another connecting conduit (14) formed by other cases. The pipe (22) is eccentric
to openings (11) which provided communication between the cases forming the other connection conduit.

Abstract (fr)
Évaporateur à pochettes empilées dans lequel le fluide réfrigérant est injecté dans une conduite de liaison amont (12) formée par un sous-ensemble
des pochettes (1) par une tubulure longitudinale (22) qui traverse une face d'extrémité (5) de l'évaporateur, éloignée de la conduite de liaison amont
(12), et au moins une autre conduite de liaison (14) formée par d'autres pochettes. Selon l'invention, la tubulure (22) est excentrée par rapport aux
ouvertures (11) qui font communiquer entre elles les pochettes formant l'autre conduite de liaison (14). Il en résulte une amélioration du rendement
d'échange de chaleur. Application à la climatisation de l'habitacle des véhicules automobiles. <IMAGE>
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